
Konference o využití zemního plynu v dopravě
přislíbila zlepšení ovzduší
24. 01. 2008 00:00

[id:6041|autor:Mgr. Langer Jiří|email:jiri.langer@kraj-
lbc.info|telefon:485 226 302|mobil:|aktualizace:]

V sídle Libereckého kraje  se konala v minulém týdnu  konference na podporu rozvoje využití
stlačeného zemního plynu (CNG) v dopravě s  trochu záhadným názvem  „Eliminace vlivu
dopravy v intravilánech měst a obcí v souladu s programem ke zlepšení kvality ovzduší –
Podpora a rozvoj využití alternativních paliv (CNG)“. Významné odborníky přivítal hejtman
Libereckého kraje Petr Skokan. Jednání se zúčastnil i radní Vladimír Richter, členn rady Lk
pověřený vedením resortu dopravy.

(menší
rozlišení)

„Jsem rád, že jste se sešli v hlavním městě Libereckého kraje, v němž působí
velký propagátor  a provozovatel autobusů na stlačený zemní plyn ČSAD
Liberec, který je také vlastně iniciátorem této konference. Je chválihodný
jejich záměr postavit zde veřejnou plnící stanici na zemní plyn, neboť ten
bude prospěšný i pro automobilisty, kteří si zakoupí vůz na tento pohon. 
Potěšilo mě i to, že tento projekt, který je velkým přínosem pro naše životní
prostředí, zejména kvalitu ovzduší, bude  představen právě v sídle
Libereckého kraje,“ řekl hejtman účastníkům konference.

Problematiku provozu osvětlili přednášející v tématických okruzích -  Zemní plyn  - nevyužité
palivo v dopravě,  EU -  zemní plyn v dopravě  ano či nikoliv,  Vývoj a podpora CNG v ČR – vliv
na ovzduší a zdraví,  Legislativa a bezpečnost v oblasti CNG či  Úspory při provozu autobusů na
CNG. O podpoře RWE v oblasti CNG, o  nákupu  vozidel a o výstavbě plnících staveb hovořil za 
RWE Transgas uznávaný odborník Lubomír Kolman. Podporu v rámci ROP NUTS II
Severovýchod  při stavbě plnících stanic přislíbila za  Regionální radu severovýchod. Michaela
Brožová.  Na závěr představily svá vozidla  s palivem  CNG  firmy Iveco, SOR a Tedom.

„Děkuji organizátorům ze Sdružení CMG Realizační z Pardubic, našemu odboru dopravy a dalším
účastníkům za přípravu konference, která věřím že nejen v  Liberci přinese zlepšení životního
prostředí, zejména ovzduší, a lidem  zkvalitní i  cestování,“ uzavřel hejtman.
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